

Date 日期 : 2018-01-05
Attend 致 : Tel 电话号码 : 86 571 8809 0918
Co./Agent Name: Fax 传真号码 : 86 571 8809 0878
Email 邮箱 : From 由 :
Subject 内容 : Reservation Confirmation Letter 确认信 Pages 页 : 1

Thank you for choosing Che'fle Canal Hotel Hangzhou as your preferred hotel. Below you will find the details of
感谢您选择入住杭州运河契弗利酒店，您的订房详情如下：

Confirmation Number: 1801050012
确认号码

Guest Name: 客人姓名	段艳芳	Member Number: 会员卡号	Member Level: 会员级别
Check-in: 入住日期	2018/01/07	Flight Details: 航班号码	Pickup Time: 预计到达时间 18:00
Check-out: 离店日期	2018/01/08	Flight Details: 航班号码	Drop Off Time: 预计离店时间 12:00
Room Type 房间类型	豪华双 Deluxe King Bed 床房	Number of Persons: 入住人数	

Number of Rooms: 1
房间数量

Room Rate: CNY700 per room, per night include Service Charge and breakfast
房间价格

Payment Method: Pay the guest own account
付款方式

Remark: 备注

This is the final confirmation; All reservations are subject to terms and conditions:

这是最终的预定确认函。请参阅以下酒店预订条款：

Check-in Time: 2:00PM Check-out Time: 12:00PM
入住时间：下午 2 点以后 退房时间：中午 12 点以前
Reservations not guaranteed will only be held until 6pm on the day of arrival.

未作担保之预订房间保留至入住当日下午 6 点。

Guaranteed reservations cancelled after 6pm on the day of arrival will be subject to a first night charge per room.

已作担保的预订，若在入住当日下午 6 点后取消或当日未入住，本酒店有权收取一晚等值的房租。

If we can be of any further assistance, please contact us directly. We look forward to welcoming you to Che'fle CanalHotel Hangzhou
如有任何疑问，请与我们联系，我们期待着您的光临。

由沪杭高速到酒店：德胜出口下高速，沿德胜快速路一直向西，到上塘高架路，在上塘高架（北）右转到大关出口下高架，第一个红绿灯左转调头，沿着上塘路向南开，过两个红绿灯，见丽水路左转，前行 300 米道路右侧到达酒店。

From Hu-Hang Highway (Shanghai to Hangzhou) to the hotel:
Turn off the highway at Desheng Exit. Go along Desheng express way towards the west. Turn right when arriving at Shangtang Elevated Road and go along the elevated road. Turn off at Daguan Exit. Then left turn around at the 1st traffic light and go along Shangtang road. Go after 2 traffic lights, Then turn left at the Lishui road go along about 300 meters the hotel is on the right side.

由（火车东站）到酒店：沿秋石快速路入口行驶 1.0 公里向右前方行驶 247 米靠左行驶 3.0 公里直行 532 米右转进入湖墅南路，向西北行驶，到达酒店，

From Hangzhou Railway Station to hotel:
Drive into Qiushi express way for 1 kilometers. Turn right front and drive along the road for 247 meters. Turn left for 3 kilometers. Go straight for 532 meters and turn right to Hushu South Road. Drive toward northwest and you will arrive at hotel.

